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ZÁPIS 

z 30. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 12. 9. 2022 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

Přítomno: 18 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni: 2 – PhDr. Jan Košíček, Mgr. Tomáš Striegler 

Přišli později: 1 – Ing. Martin Procházka – 16:03 hodin 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: Ing. Lenka Dobešová, Mgr. Petr Lang  

Návrhová komise: Bc. Radovan Doubek, Tomáš Makovický, Ing. Jiří Procházka a Ing. František 
Šlapanský 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 30. zasedání Zastupitelstva města Moravský 
Krumlov v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., 
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno 

v zasedací místnosti 18 členů Zastupitelstva města. Z dnešního zasedání se omluvila PhDr. Jan 

Košíček, Mgr. Tomáš Striegler a později dorazí Ing. Martin Procházka.  Zkonstatoval, že je 

Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů.  

Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni obdrželi e-mailem. Dodatečný materiál Vám 
byl zaslán také e-mailem. Dovoluji si navrhnout změnu pořadí projednávaných bodů, a to tak, že 
prohodíme bod č. 2 a bod č. 3. Nejprve tedy budou Informace starosty a poté Interpelace. 
Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvláště. 

 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 

3. Informace starosty – Ing. Jiří Šoltés, Smuteční síň ul. Palackého 

4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
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6. Informace o plnění a čerpání rozpočtu za I. pololetí roku 2022  
7. Rozpočtová opatření č. 11 - 14/2022  

8. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru č. 99027573790  
9. Program rozvoje města Moravský Krumlov 2023 – 2029  

10. Smlouva o spolupráci při zajištění pečovatelské služby a poskytnutí finančního příspěvku č. 
0882/2022  

11. Schválení VFP 2022 – oblast individuální – JEDNOTA, spotřební družstvo –  

12. Výsledek VŘ na akci „Obnova místních komunikací v centrální části města Moravský 
Krumlov – ul. Palackého, Školní a Komenského“  

13. Zánik předkupních práv v lokalitě Novosady  

14. Výsledek elektronické aukce na prodej pozemků pro výstavbu RD v Polánce na ulici Luční a 
schválení kupních smluv  

15. Pojistný program města Moravský Krumlov – Dodatek č. 17  
16. Služby města Moravský Krumlov 

17. Korespondence  

18. Různé 

19. Diskuze 

20. Závěr 
 

Dodatečné body do programu jednání: 
1. Schválení Smlouvy o poskytnutí nadačního příspěvku 

2. Obecně závazná vyhláška města č. 1/2022 – stanovení školských obvodů ZŠ zařízených 
městem Moravský Krumlov 

14. a) Výsledek elektronické aukce na prodej pozemků pro výstavbu RD v Polánce na ulici Luční 
a schválení kupních smluv 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Byli navrženi tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová 

 

Příchod – Ing. Martin Procházka – 16:03 hodin 

Nyní je 19 zastupitelů  
 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. Lenka Dobešová, Mgr. Petr Lang 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová a 
ověřovatele zápisu: Ing. Lenka Dobešová, Mgr. Petr Lang 

 

  

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  

 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Bc. Radovan Doubek, Tomáš Makovický, Ing. Jiří 
Procházka a Ing. František Šlapanský 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Bc. Radovan Doubek, Tomáš 
Makovický, Ing. Jiří Procházka a Ing. František Šlapanský. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu. 
 

 

3. Informace starosty, Ing. Jiří Šoltés, Smuteční síň ul. Palackého – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – v tomto bodě nejprve vystoupí Tomáš Ševčík, zástupce organizátora akce 
„SuperMoto Moravský Krumlov“ a dále Ing.  Jiří  Šoltés  ke  smuteční síni v  Moravském 
Krumlově. O tom, že tito dva pánové mohou vystoupit na zastupitelstvu, nechám zastupitelstvo 
hlasovat.   

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje vystoupení pana Tomáše Ševčíka, zástupce akce 
„SuperMoto Moravský Krumlov“ a Ing. Jiřího Šoltése, zástupce společnosti QUALITY 
GROUP s.r.o. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

STAROSTA – vzhledem k tomu, že se jedná o poslední zastupitelstvo, všichni máte služební 
notebook. Tento notebook je Vám nabídnut za zůstatkovou cenu 2 300 Kč k odkupu. Pokud máte 
zájem, tak Vás poprosím, abyste se domluvili s Ing Florianovou nebo tajemníkem, jakým 
způsobem tuto transakci provedete. Kdo o něj zájem nemá, vrátí jej Ing. Františovi.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci starosty o možnosti odkupu 
neupotřebitelného movitého majetku města – použitých notebooků zastupitelům. 
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STAROSTA – rád bych vyjádřil hluboký obdiv k organizátorům akce „SuperMoto Moravský 
Krumlov“, za to, co se jim podařil zorganizovat v Moravském Krumlově. Náročná akce 
zvládnutá s drobnými detaily, které pokud budeme tuto akci pořádat v dalších letech, tak budou 
tyto detaily doladěny. Z mého pohledu to byl jeden z vrcholných okamžiků krumlovského léta. 
Děkuji za Vaši odvahu tuto akci uspořádat v Moravském Krumlově.  
TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce „SuperMoto Moravský Krumlov“ – děkuji. Dobrý den, 
chtěli jsme Vám poděkovat za příležitost u Vás tyto závody uspořádat. Jsme opravdu rádi, byl to 
pro nás nultý ročník, nějaké chyby tam byly a my jsme si je řekli. Pokud to bude možné, budeme 
tuto akci rádi pořádat další rok. Chtěli jsme Vám poděkovat, Tomáši tobě za tu důvěru, podporu, 

bez toho by to ani nevzniklo. Panu Čemerkovi za pomoc a Vám zastupitelům za to, že jste 
odhlasovali a dali nám příležitost. Určitě nešlo se zavděčit všem, budeme to vnímat, a pokud to 
půjde, tak rádi u Vás budeme pořádat další ročník.  
STAROSTA – děkuji za toto vystoupení. S tím, že nové zastupitelstvo bude ustanoveno během 
měsíce listopadu a poté si budete moci pohovořit s novým vedením města. Věřím, že nové vedení 
města bude mít odvahu tuto akci znovu uspořádat. Bylo to báječné a bez odvahy se velké věci 
dělat nedají. Děkuji, pánové. 
Nyní poprosím Ing. Šoltése. Minule na zastupitelstvu vznikla debata o smuteční síni, a vzhledem 
k tomu, že tato debata neměla závěr je opět na progamu. Nepředpokládám, že dnes budeme 
přijímat jakékoliv usnesení ke smuteční síni, návrh bude pouze „bereme na vědomí“. Největší 
problém vznikl s posunutím smuteční síně v prostoru dvora sokolovny. Poprosím, pana inženýra 
o vysvětlení, a pokud budete mít dotazy, tak pan inženýr Vám je k dispozici.  

Ing. JIŘÍ ŠOLTÉS, zástupce společnosti QUALITY GROUP s.r.o. – dobrý den. Já v krátkosti 
okomentuji, to co máte před sebou. Je to situace s tou posunutou smuteční síní směrem k ulici, a 

je obodována, abyste se v tom orientovali. Ke každému bodu Vám něco řeknu. Potom jsou Vám 
předloženy dvě vizualizace, které zůstávají, byť v posunuté variantě. Třetí fotografie je z ulice a 

poté následují nějaké výkresy.  
 

 

Dále pan inženýre podrobně popisuje a vysvětluje důvod posunutí smuteční síně. 
 
 
Bc. RADOVAN DOUBEK – myslím si pane inženýre, že jste odvedli kus práce. Já Vám hned 
na začátku položím dotaz, ale pak budu hned pokračovat. Myslíte si, že toto je nejlepší místo 
v Krumlově, kde vytvořit smuteční síň? Nenašlo by se v Moravském Krumlově další lepší, 
vhodnější místo? Dal jsem si práci s tím, že jsem oslovil několik lidí, kteří pracují v pohřebnictví. 
Nedělají tam ani 5, ani 10 let, dělají tam řádově 30 let. Zajímala mě myšlenka, obvolával jsem 
tady smuteční síně, kolik vlastně tady řádově můžeme měsíčně či za rok mít. Překvapilo mě, k 

jakému číslu jsme s dostali, že by to bylo mezi 60 až 100 pohřby za rok. Což mě překvapilo. 
Myslel jsem si, že to bude podstatně míň, a že to pro nás nemá smysl. Dotaz, resp. diskuze, která 
dál pokračovala, byla, že jsem se ptal, co na to říkají, a já se ještě přiznám. Já jsem proti tomuto 
místu. Dotaz byl, co říkají na vybudování smuteční síně na tomto místě? Ani jeden z dotázaných 
lidí mi neřekl, že by s tímto místem souhlasil. Říkal, že v Moravském Krumlově smuteční síň 
určitě ano. Najděte lepší prostor, lepší místo. Jde o to, že vedle střediska zábavy uděláte smuteční 
síň. Je to něco, co hrozným způsobem bije. Jestliže bude pohřeb, na který přijede řádově 20 lidí 
nebo 20 aut, tak se tam poskládají. Jsou, ale pohřby, kam přijede 80 i 100 aut, pozor. Ve 
Vémyslicích, Hostěradicích mají problém s tím, kde lidi zaparkují. Představte si, že na sebe 
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budou navazovat dva pohřby, kam přijede řádově 80 aut, na každý pohřeb. V minulosti jsem 

Vám tady říkal, že parkoviště před kinosálem je v zásadě do 16 hodin ve všední dny obsazené, že 
tam vzniknou 3 až 5 volných parkovacích míst. Když bude sezóna a budou tam ještě návštěvníci 
epopeje. Doufám, že se nám i do budoucna podaří vytvořit něco dalšího pro lidi, co by bylo 
zajímavého. Opravdu v tom vnitřním městě parkování pro takový počet lidí je nereálný. 
V zásadě, když bude ten pohřeb větší, tak to je na uzavření celého města. Další myšlenka byla 
taková, že stane se i to, když by ta smuteční síň byla vedle kinosálu, že by chtěli a pokud by měli 
pohřeb, resp. hrob na ulici Palackého, že by se tam chtěli přemístit v doprovodu za autem, 

doprovodit zesnulého. Je to nereálná věc, protože ul. Palackého je zjednosměrněna. Museli by 
obcházet přes náměstí, všichni víme, že to nelze. Já bych chtěl, pokud něco budujeme a pokud 
něco tvoříme, pokud něčem přemýšlíme, tak oslovme lidi, kteří s touto problematikou mají 
zkušenosti. Kteří v tom pohřebnictví dělají, když se teď bavíme o smuteční síni. Schválně, každý 
z nás se může někoho zeptat, kdo v tomto oboru pracuje a může se ho zeptat, co na to říká a jaký 
má na to názor. Určitě spousta zastupitelů, kteří tady dnes sedí, tady budou sedět, budou na svým 
pozicích i v dalším volebním období. Není to záležitost, kterou bychom měli odpálit 
jednoduchým způsobem. Mělo by se o tom daleko víc diskutovat. Zeptat se těch zkušených lidí. 
Za mě by bylo vhodné najít jinou lokalitu. Lokalitu, kde bude odpočinkový park, místo pro 
márnici. Najít skutečně jiný prostor, jinou lokalitu, jiné místo.  
Ing. MARTIN PROCHÁZKA – teď už nebudu řešit, jestli smuteční síň ano nebo ne. Jenom se 
zeptám techniky. Tady jak máte tu stezku, cestičku, tak lidé, když by na ni chtěli jít, tak 
předpokládáte, že by tam procházeli pouze tou budovou nebo se dá jít i vedle té budovy? 

Ing. JIŘÍ ŠOLTÉS, zástupce společnosti QUALITY GROUP s.r.o. – dá se jít pouze skrz 
budovu. Je na to vytvořena, ta chodba.  
Ing. MARTIN PROCHÁZKA – když bude velký pohřeb, tak se lidé nacpou dovnitř a tím 
vlastně ucpou průchod dozadu.  
Mgr. PETR LANG – já mám takový laický dotaz, a to ohledně těch archeologických nalezišť. 
Jestli je to řešitelné tím způsobem, že by se to, řeknu laickým způsobem, vytěžilo to 
archeologické místo, a pak by se stavělo na tom původním místě. Jestli to je nějakým způsobem 
řešitelné, reálné? 

TOMÁŠ MAKOVICKÝ – ten dotaz, který jsem víceméně měl, už tady zazněl z úst Martin. Já 
jsem měl dotaz, jakým způsobem se ti návštěvníci nebo ti účastníci smutečního obřadu dostanou 
do té zadní části, i za tu smuteční síň. Tím pádem není potřeba na to odpovídat. Můj dotaz je, 
jestli bylo i mimo tuto akci zvažováno, a ještě hledáno nějaké vhodnější místo, případně jiné 
místo? Tak jak bylo navrhováno na předešlém zastupitelstvu.  
STAROSTA – jiným místem se zabývalo zastupitelstvo asi odhadem 1 – 1 ½ rok zpět. Kdy jsme 
řešili jiné lokality, jiná místa a toto místo bylo odsouhlaseno zastupitelstvem města. Tuto debatu 

máme již za sebou. Porovnávání počtu osob na pohřbu, a říkal jsem to již minule, mě to zas 

udivuje. V kostele je na mši každou neděli minimálně 100 lidí, není s tím problém. Na jednom 

místě Vám to nevadí, a o 150 metrů dál Vám to vadí.  
Ing. JIŘÍ ŠOLTÉS, zástupce společnosti QUALITY GROUP s.r.o. – jestli je tady jiné vhodné 
místo, tak to jste zodpověděl Vy. To já neumím posoudit, kdo to posuzoval, tak to jste byli Vy. Já 
umím posoudit tu stávající lokalitu. Za mě, není žádná lokalita výborná. Jak si mám představit 
lokalitu, která je správná? Je to za městem, kde mám dostatek všeho? Pokud smuteční síň 
plánujete v zástavbě, tak za mě neexistuje vhodné místo. Je potřeba si s tím místem poradit. 
Mohlo to dopadnout, tak že bychom to nevymysleli a vznikl by z toho nějaký maglajz. Toto je 
dobře vymyšlené, je to funkční. Vždycky existuje lepší místo, ale je otázka, co si pod tím 



30. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 12. 9. 2022 

 7 

představit. Souhlasím s diskuzí, je potřeba o tom diskutovat, proto jsme nad tím uvnitř firmy 
diskutovali. Ty podmínky nejsou snadné, a my to víme. Proto jsem je tady zmiňoval a nezastíral. 
Myslím, že jsme si s tím uměli poradit, a ve výsledku je to místo vhodné. Nemyslím si, že by 
bylo nepoužitelné. Naproti je parkoviště, a to si myslím, že je velmi dobré. Já jsem tady ty vaše 
další jiná místa neviděl, neumím je posoudit a za mě není to místo horší než jakákoliv jiná, 
s kterými jsme pracovali na jiných projektech. Ucpání toho prostoru? To, že jste se bavil se 
zástupci pohřebnictví. Tak já chápu, že mají nějaké svoje vjemy a názory, jak by měla budoucí 
síň vypadat a kolik tam chodí lidí. Já bych byl velice opatrný na takové informace od kohokoliv. 
Každý svým autem nepřijede, ta informace vypadá hrozně. Je jasné, že to je náročné na dopravu, 
ale v Krumlově asi většina dojde pěšky. V tu chvíli bychom potřebovali vybudovat něco mimo 
město, ale v tu chvíli to je mimo docházkovou vzdálenost a tam skutečně musíme vybudovat 

parkoviště pro 100 aut. Za takové peníze, že to podle mě v tu chvíli nevybudujete. Tady jsou ty 
peníze šetřeny, díky tomu, že to parkoviště tady je. Neříkám, že se to nezacpe, a je potřeba o tom 
diskutovat. Souhlasím, ale je potřeba si ty pojmy přiblížit.  
Ten průchod je, a primárně to záleží na počasí. Já si pamatuji, ve Znojmě to je katastrofa. Stojíte 
venku a za Vámi další 3 pohřby. My jsme se tady tomu snažili aspoň trošku pomoci.  
 

 

Popisuje výkres – prostory za smuteční síní. 
 
  

Reálně stačí, pokud mezi pohřby bude půl hodina, a nemám tam žádný problém. Pokud bych tam 
měl v jednu chvíli do tohoto prostoru narvat 200 lidí, tak je tam nenarvu nebo respektive ano, ale 

bude to extrémně nekomfortní.  
Ing. MARTIN PROCHÁZKA – já jsem to myslel z toho pohledu, že tam jsou nějaké lavičky. 
Ing. JIŘÍ ŠOLTÉS, zástupce společnosti QUALITY GROUP s.r.o. – opět se vrací k výkresu a 
popisuje, vysvětluje využití prostor za smuteční síní.  
STAROSTA – já si dovolím do toho vstoupit. Pokud by měly být dva po sobě navazující pohřby, 
tak se to zorganizuje, tak aby na sebe nebyly navazující.  
Ing. JIŘÍ ŠOLTÉS, zástupce společnosti QUALITY GROUP s.r.o. – to je nejjednodušší věci.  
STAROSTA – já mám ještě poznámku k tomu našemu místu. Objevil jsem projekt z roku 1973, 

možná z roku 1976, kdy se v územním plánu zvažovalo zřízení hřbitova se smuteční síní, u vjedu 

do „Lišek“. Bohužel se s tím nic neudělalo. Nový hřbitov nevznikl, nová smuteční síň nevznikla, 
pozemky už nejsou naše. Vybudovat zde smuteční síň je v této chvíli nereálné. Vybudovat 
komunikaci do „Lišek“ bude řešit zastupitelstva ne příští, ale nějaké v horizontu do 20 let. Budete 

to stát velké peníze, protože se bude muset stavět z jiné strany. Budovat parkoviště pro smuteční 
síň, bude prázdný prostor, který bude zaplněn pouze v době pohřbu, pokud bude smuteční síň 
mimo intravilán. Zároveň druhé místo, o kterém jsme uvažovali, bylo na rakšickém hřbitově, kde 
jsme uvažovali jednak o zřízení smuteční síně a vykoupení toho domu. Nebylo to odsouhlaseno 
neb ta cena se zdála tehdejšímu zastupitelstvu velká. Zároveň pozemky za hřbitovem nejsou naše. 
V této chvíli vezmeme informaci pana inženýra na vědomí. Vy ve smlouvě s městem máte 
provedení projektové dokumentace a tu smlouvu budeme po Vás požadovat dodržet. Odevzdáte 
projekt a zastupitelstvo bude rozhodovat o tom, zda jej využije či ne.  
Ing. ANDREA STEJSKALOVÁ, vedoucí odboru regionálního rozvoje – nevím, jestli to je 
možné, ale zákon to rozhodně neumožňuje. My jsme ten výzkum nechali udělat dopředu, protože 
jsme poslali památkářům situaci a oni předpokládali nálezy. Ihned jsme nechali udělat 
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archeologický výzkum, odborníci něco našli a řekli, že nesmí dojít k žádnému poškození. Dále to 
řeší stavební zákon podle archeologického nálezu, příp. i zastavení stavby. My jsme tomu chtěli 
předejít, proto se to dělalo všechno dopředu, abychom něco naprojektovali i přes zákaz 
památkářů a pak nám zastaví stavbu. 
Mgr. BOŘIVOJ ZIEGLER – já mám dotaz k nám, možná k budoucím zastupitelům. Ta 
smuteční síň je velmi natěsno na rampu, na zeď, tak tam není umožněn vjezd dozadu. My, pokud 

budeme předpokládat, a teď se od smuteční síně dostanu k sokolovně, že budeme někdy chtít 
rekonstruovat sokolovnu, tak budeme mít velký problém se tam nějakým způsobem dostat. Já 
vím, že uvažujeme hlavně o rekonstrukci vnitřní části, ale i tak je to vlastně zablokované. Jedinou 
možnost se tam dostat máme jenom zepředu. Tu levou část, ze které by bylo reálné se tam dostat, 
tak tu nevlastníme. Tím, že se ta smuteční síň posunula dopředu, tak je zablokován příp. i vjezdu 
aut dozadu, za tu smuteční síň.  
STAROSTA – to je relevantní připomínka. 
Ing. JIŘÍ ŠOLTÉS, zástupce společnosti QUALITY GROUP s.r.o. – my jenom 

neprojektujeme, ale i stavíme. Já mám zkušenosti i s realizací staveb. Ono se to opticky zdá, že je 
zablokována. Pokud byste chtěli sokolovnu nějakým způsobem rekonstruovat, tak já se potřebuji 
dostat k fasádám, abych je zateplil, což tady ten prostor mám.   
STAROSTA – už je zateplena.  
Ing. JIŘÍ ŠOLTÉS, zástupce společnosti QUALITY GROUP s.r.o. – dokonce. Pokud dělám 
něco v budově, tak se tam dostávám vždy předem. Na ulici se postaví jeřáb a na střechu naváží 
materiál, který je potřeba na střechu a dovnitř se nosí věci v rukách, které tam jsou třeba na tu 
rekonstrukci. Ten vstup k objektu není potřeba mít komfortní z obou stran. Důležité je, že se dá k 
té fasádě dostat. Opticky se zdá, že to je stísněné, ale není.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí fyzické vystoupení pana Tomáše Ševčíka, zástupce 
akce „SuperMoto Moravský Krumlov“. 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí fyzické vystoupení Ing. Jiří Šoltése, zástupce 
společnosti QUALITY GROUP s.r.o. ve věci projektu „Smuteční síně v Moravském 
Krumlově“. 
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2. Interpelace 

 

 

Bc. RADOVAN DOUBEK – už v minulosti, když se ještě neopravovala ulice Rakšická, tak jsi 
nám opakovaně říkal, že jakmile se dokončí výstavba nebo oprava té Rakšické, tak ihned začne 
výstavba, resp. rekonstrukce ulice Nádražní. Skončila rekonstrukce ulice Rakšické a vlastně 
nebyla ještě zpracována dokumentace, a ta ulice Nádražní je v hrozném stavu. Jak to vypadá, 
v jakém to je stavu, kam se to pohlo, kdy to začne? 

STAROSTA – investice v řádech několika desítek až stovek miliónů korun, které realizuje 

Jihomoravský kraj, se provádí tak, že se nejprve vypracuje studie, která řeší, jakým způsobem 
bude celá akce provedena. Dále se zpracovává investiční záměr, který říká, kolik to bude stát. 
Následně se realizuje vypracování projektové dokumentace a po jejím vypracování běží výběrové 
řízení, a poté se opravuje silnice. Ulice Rakšická se začala na začátku druhé dekády roku 2011, 
2012 tímto procesem postupně řešit. S tím, že jsme požadovali, aby se projektovala i ulice 

Nádražní. To se nám nepodařilo a přibližně v roce 2015, 2016 jsme domluvili s investorem této 
stavby, aby začal projektovat i ulici Nádražní. Následně bylo projektování na 2 roky přerušeno. 
My Krumlováci považujeme samozřejmě ulici Nádražní za ulici v havarijním stavu. Úplně stejně 
v havarijním stavu je také silnice mezi Dolními Kounicemi a Ivančicemi, která taktéž potřebuje 
opravu a je taktéž v takovém rozsahu. To, že jsme v této chvíli v nějakém procesu výrobního 
výboru na projektovou dokumentaci, tak to je z mého pohledu velmi, velmi daleko. Ve chvíli, 
kdy bude hotova projektová dokumentace, bude hotové výběrové řízení na zhotovitele, tak se 
začne opravovat ulice Nádražní. Jestli si někdo myslí, že to jde urychlit, tak mu držím pěsti a ať 
se o to pokusí. Rychleji to nejde. Z mého pohledu, bych byl velmi rád, kdyby se už ulice 
Nádražní opravovala, samozřejmě, že vím, že je v havarijním stavu, ale rychleji to opravovat 
nelze.  

MÍSTOSTAROSTA – samozřejmě ta projektová dokumentace má několik stupňů. V této chvíli 
se zpracovává dokumentace pro územní rozhodnutí, která by měla být během letošního roku 
hotová. Příští rok se to posune k stavebnímu řízení, aby se to povolilo. Následně se bude 
vyhotovovat dokumentace pro stavební povolení, protože takto v těchto velkých věcech 
Jihomoravský kraj postupuje. Poté bude výběr zhotovitele, a pak shání stovky miliónů, co ta 
silnice bude stát. Předpokládám, že bez evropských peněz se to neobejde. Horizont je třeba 
v letech, co se týče té samotné opravy. Abychom si nalili čistého vína, je tam ještě ta projektová 
příprava, která bude nějakou dobu trvat.  
STAROSTA – je to posunuto tak, že v této chvíli je to v tom nejužším investičním zásobníku 
Jihomoravského kraje. To není samo sebou. Je potřeba, abychom si některé věci začali 
uvědomovat.  
PAVEL PROCHÁZKA – já jsem se na tu ulici Nádražní chtěl také zeptat. Ona je teď v hodně 
havarijním stavu. Krajnice jsou vymleté od vody a kostky vyskakují ven. Bude se to nějak 
udržovat? Ještě bych se chtěl zeptat k opravě toho propustku na silnici směrem k Rybníkům, Na 
Kačence. Je tam uzávěra a může tam projíždět jenom autobus. Já bych se chtěl zeptat, proč to 
trvá tak dlouho, když na ulici Nádražní takový propustek udělali za 12 hodin, za plného provozu. 
Proč to tam musí trvat dva měsíce. Pochopil bych třeba 14 dní, ale dva měsíce.  
STAROSTA – ten propustek se musí dělat kvůli tomu, aby tam mohli projíždět autobusy, tak se 
musí dělat po částech. Nejdříve jedna půlka, a poté druhá půlka. Nejde to udělat zaráz. Je to tak 

na základě domluvy investora, což je SÚS JmK.  
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PAVEL PROCHÁZKA – když to na Nádražní šlo za jeden den a za plného provozu, tak proč 
tady to nejde? Musí to trvat dva měsíce.  
STAROSTA – to je otázka na krajskou SÚS. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci starosty o proběhlých jednáních. 
 

 

4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 

 

 

 

5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města  

 

 

Ing. FRANTIŠEK ŠLAPANSKÝ – já mám k usnesení č. 72. Tam je asi překlep na straně 8 – 

Rada města doporučuje, tam je v obou bodech uvedena Polánka. Tam mají být jednou Rakšice.  
JANA NAHODILOVÁ, asistentka – omlouvám se, to je moje chyba. Je to již opraveno.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 68 z 68. schůze RM konané dne 6. 6. 2022, 
 Usnesení č. 69. z 69. schůze RM konané dne 27. 6. 2022, 
 Usnesení č. 70 ze 70. schůze RM konané dne 14. 7. 2022, 
 Usnesení č. 71 ze 71. schůze RM konané dne 8. 8. 2022. 

 

 

6. Informace o plnění a čerpání rozpočtu za I. pololetí roku 2022 – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o plnění a čerpání rozpočtu Města 
Moravský Krumlov za I. pololetí roku 2022. 

7. Rozpočtová opatření č. 11 – 14/2022 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtové opatření č. 11, 12 a 13/2022 provedené 
Radou města Moravský Krumlov. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 14/2022 v předloženém znění. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele: 

a) pro příspěvkovou organizaci Základní škola, Ivančická 218, Moravský Krumlov – 

navýšení příspěvku na provoz o částku 200 tis. Kč 

b) pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov, U Mostu 587, 
Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 890 tis. Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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8. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru č. 99027573790 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 

starosta města 

 

 

STAROSTA – jedná se o posun termínu čerpání úvěru k 31. 12. 2022, tzn. o rok do 31. 12. 2023. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru č. 99027573790 se 
subjektem: Komerční banka, a.s., se sídlem Praha 1, Na Příkopě 33 č.p. 969, 114 07, IČ 
45317054 a pověřuje starostu města jeho podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

9. Program rozvoje města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

 

 

STAROSTA – zastupitelstvo v roce 2016 schválilo Program rozvoje města na období 2016 – 

2022. Vzhledem k tomu, že jeho platnost v letošním roce končí, bylo nutné zahájit práce na 
novém dokumentu. Rada města dne 9. 2. 2022 schválila zpracovatel Programu rozvoje města, a 
to Mgr. Evu Fruhwirtovou, která předložila nejvýhodnější nabídku. V rámci realizace bylo 
provedeno dotazníkové šetření, jejichž výsledek je zpracován ve formě výstupu. V souladu s § 84 
odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, musí být 
Program rozvoje města schválen zastupitelstvem města.  
Mgr. PETR LANG – mám jenom technickou otázku. Na straně 49 jsem si všiml, v tom 

koláčovém grafu je nesrovnalost.  
STAROSTA – děkuji za tu připomínku, bude opraveno. Tento materiál bude předložen na 
projednání  novému  zastupitelstvu. V této chvíli jej schvalujeme z důvodu podání žádosti o 
možné se přihlášení o dotační tituly na opravu zámku a jiných dalších větších investičních akcí.  
Mgr. Fruhwirtová měla být dnes přítomna, ale vzhledem ke zdravotní indispozici, se z dnešního 
zasedání omluvila. Tímto děkuji za přípravu i Ing. Stejskalové, spolupracující.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje „Program rozvoje města Moravský Krumlov na období 
2023 – 2029“ v upraveném znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

10. Smlouva o spolupráci při zajištění pečovatelské služby a poskytnutí finančního příspěvku č. 
0882/2022 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o spolupráci při zajištění pečovatelské služby a 
poskytnutí finančního příspěvku č. 0882/2022 se subjektem: Město Znojmo, Obroková 1/12, 
669 02 Znojmo – Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěvková organizace, U Lesíka 
3547/11, 669 02 Znojmo a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

11. Schválení VFP 2022 – oblast individuální – JEDNOTA, spotřební družstvo – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
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STAROSTA – jedná se o návrhu k částečné úhradě nákladů spojené s provozem v prodejnách v 
Polánce a Rakšicích.  
Mgr. PETR LANG – bydlení na „vesnicích“ má své určité výhody i nevýhody. K těm 
nevýhodám patří to, že tam určité služby nejsou. Nejdůležitější z mého pohledu je to, aby byla 
zajištěna obslužnost starších občanů, kteří bohužel nemají ty možnosti jako my ostatní. K tomu 

tady máme službu senior taxi, která podle mě slouží dobře. Je ideální, a podle mě dokáže nahradit 
nějaké dotace soukromým subjektům. Bohužel se mnou nebude souhlasit, ale já tuto dotaci 
nemohu podpořit. Pokud to jde do Rakšic, tak je to o to víc do očí bijící, protože ta dochozí 
vzdálenost, dopravní spojení autobusem. Nevidím důvod dotovat něco, co nefunguje. Když 
vezmu, že v některých místech jsou dva obchody Jednoty v podstatě ve stejné vzdálenosti. 
Nemůžu to podpořit a budu hlasovat proti u obou věcí.  
Ing. FRANTIŠEK ŠLAPANSKÝ – hlásí podjatost.  
Nechtěl jsem se k tomu dopředu vyjadřovat. Nicméně po tom, co tady zaznělo, to považuji za 
nutné. To, že žádáme o pokrytí ztráty, není individuální pohled Jednoty. Dneska to po x letech 
uznává jak Jihomoravský kraj, tak vláda, jak minulá, tak současná. My službu občanům 
poskytujeme 6 dní v týdnu, chodím tam řádově 60 – 65 lidí denně. To není žádný kroužek 
šachistů, je to celkem významně navštěvováno. Pro ty starší občany je to úplně v jiné poloze než 
pro nás mladíky. My si zajedeme kdykoliv, kamkoliv. Ti starší občané to tak nemají, pro ně je to 
životní nutnost. Má to nezanedbatelný sociální potenciál, potřebují se s někým potkat, vyměnit si 
s někým nějaké názory nebo si jenom říci, co budou vařit apod. Ty sociální aspekty bych vůbec 
stranou nedával. U jiných aktivit podnikatelských jsme poměrně velkorysí a neváháme investovat 

řádově milióny apod. Obdobně to bude u Lidlu, kdy jim vytvoříme a možná ne město, ale někdo 
jiný zase ideální podmínky v rozsahu x miliónů korun. Tady máme problém schválit pro 
takovouto službu řádově desítky tisíc. Celkem mě to mrzí. Jednota ročně odvede tomuto státu 75 
miliónů korun na nejrůznějších daních a sociálních odvodech. Myslím si, že takováto firma 
v Krumlově není.  
STAROSTA – já k tomu mám svoji osobní poznámku. Přirovnám to k poště, kdy poštu může 
skutečně provozovat jenom stát a s plným vědomím, že pošta bude vždy ztrátová, protože účelem 
doručovatelky je vždy donést dopis té babičce ve vesnici, do nejposlednějšího místa. Jednota 
provozuje obchody i v těch místech, kde se nemůže v životě vyplatit. Vnímám to, ano a použiji 
ten termín „sociální službu“, a jsem za to rád. Myslím si, že ta Jednota krumlovská, znojemská je 
velmi dobře hospodařící subjekt.  
Mgr. PETR LANG – já souhlasím a chápu argumenty kolegy, ale můj politický pohled na tuto 
věc je jiný. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace z VFP města Moravský Krumlov 
na rok 2022, oblast individuální subjektu: JEDNOTA, spotřební družstvo Moravský 
Krumlov, nám. T. G. Masaryka 28, 672 01 Moravský Krumlov, IČO 00032336 na zajištění 
realizace projektu: „Podpora provozu prodejny smíšeného zboží v obci Polánka“ ve výši 
50 000 Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 1 – LANG Petr, Mgr. 

      Zdrželi se: 1 – ŠLAPANSKÝ František, Ing. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace z VFP města 
Moravský Krumlov na rok 2022, oblast individuální subjektu: JEDNOTA, spotřební 
družstvo Moravský Krumlov, nám. T. G. Masaryka 28, 672 01 Moravský Krumlov, IČO 
00032336 na zajištění realizace projektu: „Podpora provozu prodejny smíšeného zboží 
v obci Polánka“ ve výši 50 000 Kč a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 1 – LANG Petr, Mgr. 

      Zdrželi se: 1 – ŠLAPANSKÝ František, Ing. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace z VFP města Moravský Krumlov 
na rok 2022, oblast individuální subjektu: JEDNOTA, spotřební družstvo Moravský 
Krumlov, nám. T. G. Masaryka 28, 672 01 Moravský Krumlov, IČO 00032336 na zajištění 
realizace projektu: „Podpora provozu prodejny smíšeného zboží v obci Rakšice“ ve výši 
50 000 Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 1 – LANG Petr, Mgr. 

      Zdrželi se: 1 – ŠLAPANSKÝ František, Ing. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace z VFP města 
Moravský Krumlov na rok 2022, oblast individuální subjektu: JEDNOTA, spotřební 
družstvo Moravský Krumlov, nám. T. G. Masaryka 28, 672 01 Moravský Krumlov, IČO 
00032336 na zajištění realizace projektu: „Podpora provozu prodejny smíšeného zboží 
v obci Rakšice“ ve výši 50 000 Kč a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 1 – LANG Petr, Mgr. 

      Zdrželi se: 1 – ŠLAPANSKÝ František, Ing. 
 

 

Odchod – Mgr. Tomáš Třetina – 17:05 hodin 

Nyní je 18 zastupitelů 

 

 

12. Výsledek výběrového řízení na akci „Obnova místních komunikací v centrální části města 
Moravský Krumlov – ul. Palackého, Školní a Komenského“ – předkládá Mgr. Zdeněk 

Juránek, místostarosta města 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – opět jsme požádali o dotaci na obnovu místních komunikací. Byli jsme 
úspěšní a do konce září musíme doložit podepsanou smlouvo o dílo včetně rozpočtu akce se 
zhotovitelem, protokol o předání staveniště a zprávu o výběru dodavatele. Je to tady předloženo 
ke schválení, abychom to letos a příští rok realizovali.   
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výsledek výběrového řízení na podlimitní veřejnou zakázku 
na stavební práce s názvem „Obnova místních komunikací v centrální části města 
Moravský Krumlov – ul. Palackého, Školní a Komenského“ a pověřuje starostu města 
podpisem Oznámení o výběru dodavatele. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Obnova místních komunikací 
v centrální části města Moravský Krumlov – ul. Palackého, Školní a Komenského“ se 

subjektem: COLAS CZ, a.s., Rubeška 215/1, Vysočany, 190 00 Praha 9, IČ 26177005, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

13. Zánik předkupních práv v lokalitě Novosady – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, 

místostarosta města 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – domky nám v lokalitě Novosady už krásně rostou. Vlastníci pozemků už 
žádají o zánik překupního práva, dále jsou zde předloženy žádosti o výmaz předkupního práva. 
Možnost předčasného schválení zániku předkupního práva byla konzultována s Mgr. Palátovou, a 
to nikoliv z důvodu splnění podmínek, nýbrž formou „vzdání se“ tohoto předkupního práva. 
Výmaz předkupního práva bude Mgr. Palátovou proveden, až po potvrzení Odboru výstavby a 
územního plánování, že byly splněny podmínky pro přidělení čísla popisného k jednotlivým 
stavbám. Do té doby budou dokumenty uloženy v úschovně u Mgr. Palátové v advokátní 
kanceláři.  
Ing. MARTIN PROCHÁZKA – tady jak je ten vzor od paní Palátové nebo konkrétní případ, to 
potvrzení o zániku předkupního práva. To si musí vždy zpracovat ten žadatel? Proč, když jsou 
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vlastně splněny podmínky smlouvy, jestli to není zbytečný. My nutíme ty lidi si něco zpracovat, 
co vlastně automaticky splní, a to tím, že zkolaudují.  
MÍSTOSTAROSTA – automaticky ano, ale ten návrh na vklad se musí pak učinit. Ten papír, 
který tady je, tak musí někdo zpracovat.  
Ing. MILAN JELÍNEK – nerad Vám skáču do řeči. Bohužel výmaz práva je pouze formou 
vkladu. Nebývalo to tak.  
Ing. MARTIN PROCHÁZKA – nebyla by cesta pro ty lidi, aby nemuseli ten poplatek platit 

nebo nechávat si u notáře tohle zpracovávat. Město by pro ně nechalo nachystat nějaký formulář. 
JIŘÍ ČEMERKA, ředitel Služeb města Moravský Krumlov – není to možné, protože každý 
případ je jiný. Ti vlastníci majitelé pozemků to řeší přes své právníky, známé a stejně to musí 
naše právnička zkontrolovat.  
 

Příchod – Mgr. Tomáš Třetina – 17:10 hodin 

Nyní je 19 zastupitelů 

 

Ing. MARTIN PROCHÁZKA – mně to přijde na hlavu postavený. Oni splní nějaké podmínky 
a ještě za to musí platit. 
JIŘÍ ČEMERKA, ředitel Služeb města Moravský Krumlov – taková je legislativa. Je tam 
kontrola, aby se nepoškodilo město.  
 

Hlasováno en bloc 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje po splnění podmínek pro zánik předkupního práva, zánik 
předkupního práva k pozemkům p. č. 3483/141 a p. č. 3483/151, vedených na LV 4851 pro 
obec a k. ú.  Mor. Krumlov, ve vlastnictví  a pověřuje starostu města 
podpisem předložené listiny „Potvrzení o zániku předkupního práva“. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva, zánik předkupního práva 
k pozemkům p. č. 3483/114, vedený na LV 4729 pro obec a k. ú.  Mor. Krumlov, ve 
vlastnictví , formou vzdání se překupního práva a pověřuje starostu 
města podpisem předložené listiny „Potvrzení o zániku předkupního práva“. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva, zánik předkupního práva 
k pozemkům p. č. 3483/127, vedený na LV 4902 pro obec a k. ú.  Mor. Krumlov, ve 
vlastnictví , formou vzdání se překupního práva a pověřuje starostu města 
podpisem předložené listiny „Potvrzení o zániku předkupního práva“. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva, zánik předkupního práva 
k pozemkům p. č. 3483/113, vedený na LV 4861 pro obec a k. ú.  Mor. Krumlov, ve 
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vlastnictví , formou vzdání se překupního práva a pověřuje starostu 
města podpisem předložené listiny „Potvrzení o zániku předkupního práva“. 

  

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

14. Výsledek elektronické aukce na prodej pozemků pro výstavbu RD v Polánce na ulici Luční 
a schválení kupních smluv – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  

 

 

MÍSTOSTAROSTA – je to další lokalita, která se úspěšně podařila prodat. Aukční kolo se 
konalo 22. 6. 2022, e-mailem jste o tom byli informováni. Všichni uchazeči byli osloveni a ozvali 
se nám zpět. Kromě uchazečky o pozemek p. č. 582/125, která se nám ozvala až po několika 
urgencích 1. 9. 2022 a svoji nabídku stáhla. Tento pozemek budeme zřejmě prodávat znovu. U 
jednoho pozemku se řeší ještě financování, a to se bude řešit zřejmě na dalším zastupitelstvu. 
Máme zde předloženo pět vítězů.  
Mgr. PETR LANG – paní, co vysoutěžila pozemek p. č. 582/125 budeme znovu dražit formou 
elektronické aukce nebo jej získá druhý v pořadí? Jestli tam tedy nějaký druhý byl.  
MÍSTOSTAROSTA – určitě tam nějaký druhý byl, ale nikdy jsme to nedělali. Bylo by to vůči 
těm ostatním nespravedlivé. 
 

Hlasováno en bloc 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o výsledku prodeje pozemků formou 
elektronické aukce s názvem „Prodej 7 pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Polánka, 
Moravský Krumlov. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 582/121, o výměře 1 012 m2 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, 

 
, za cenu 2 525 000 Kč vč. 

DPH v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 582/120, o výměře 1 012 m2 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, 

 
, za 

cenu 2 550 000 Kč vč. DPH v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této 
smlouvy. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 582/124, o výměře 1 012 m2 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, 

, za cenu 

2 520 000 Kč vč. DPH v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této 
smlouvy. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod pozemků p. č. 582/121, 581/120 a 581/124, vše v k. ú. 
Polánka u Mor. Krumlova z evidence majetku Služeb města Moravský Krumlov do 
evidence města Moravský Krumlov. 

 

 

14.a)  Výsledek elektronické aukce na prodej pozemků pro výstavbu RD v Polánce na ulici Luční 
a schválení kupních smluv – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 582/105, o výměře 1 012 m2 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, 

, za cenu 2 625 000 Kč vč. DPH 
v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zřízení zástavního práva k pozemku p. č. 582/105, vedeném 
na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlov, ve prospěch Modrá pyramida stavební 
spořitelna, a.s., dle Smlouvy o zřízení zástavního práva k nemovitostem ze dne 9. 8. 2022, 

uzavřené mezi Modrou pyramidou stavební spořitelnou a.s. a panem . 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 582/122, o výměře 1 013 m2 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, 
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, za cenu 2 540 000 Kč vč. DPH v předloženém znění a 
pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zřízení zástavního práva k pozemku p. č. 582/122, vedeném 
na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlov, ve prospěch ČSOB Stavební spořitelna, a.s., 
dle Smlouvy o zřízení zástavního práva k nemovitostem ze dne 30. 8. 2022, uzavřené mezi 
ČSOB Stavební spořitelnou a.s. a  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod pozemků p. č. 582/105 a 582/122, vše v k. ú. Polánka 
u Mor. Krumlova z evidence majetku Služeb města Moravský Krumlov do evidence města 
Moravský Krumlov. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

15. Pojistný program města Moravský Krumlov – Dodatek č. 17 – předkládá Mgr. Zdeněk 
Juránek, místostarosta města  

 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – zde děláme 17. dodatek k majetkovému pojištění, jelikož máme na 
zámku i zapůjčený mobiliář v těch nových prostorách od NPÚ, a to zejména do šlechtických 
komnat. Podmínkou bylo tyto předměty pojistit. Roční pojištění činí 14 100 Kč. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 17 k pojistné smlouvě č. 0024206300 se 
subjektem: Česká podnikatelská pojišťovna, a.s., Vienna Insurance Group, Pobřežní 665, 
186 00 Praha 8, IČ: 63998530 a pověřuje starostu města jeho podpisem. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

16. Služby města Moravský Krumlov  
 

1. Pozemky 

a) Pozemky ul. Na vršku, Mor. Krumlov 

Rada města na své 64. schůzi konané dne 11. 4. 2022 schválila zveřejnění záměru prodat nově 
vzniklé pozemky p. č. 2121/29 o výměře 318 m2, p. č. 2122/37 o výměře 148 m2, p. č. 2122/38 o 
výměře 109 m2 a p. č. 2122/41 o výměře 105 m2, jak je uvedeno v GP č. 3029-28/2022, který 
vyhotovila spol. geopexa s.r.o. Pozemky byly odděleny z pozemku p. č. 2121/1 o původní 
výměře 1386 m2 a pozemku p. č. 2122/1 o původní výměře 5 244 m2, druh pozemků ostatní 
plocha, vedené na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov. 

1. O prodej pozemku p. č. 2121/29 podala žádost  

 

2. O prodej pozemku p. č. 2122/37 podali žádost  
 

3. O prodej pozemku p. č. 2122/38 podala žádost  
 

4. O prodej pozemku p. č. 2122/41 podal žádost  

 

Zájemci o výše uvedené pozemky jsou pouze majitelé nemovitostí, za kterými se nabízené 
pozemky nachází, viz přiložené žádosti. Rada města na své 68. schůzi konané dne 6. 6. 2022 

doporučila zastupitelstvu města schválit prodej nově vzniklých pozemků po předložení 
znaleckého posudku, který stanoví cenu obvyklou. K této ceně bude připočtena příslušná sazba 
DPH. SmMK p.o. požádaly p. Ing. Faltýnka o vypracování znaleckého posudku, který určí cenu 
obvyklou v místě a čase. Znalecký posudek č. 7450-062/2022 určil cenu obvyklou pozemků p. č. 
2122/37, 2122/38 a 2122/41ve výši 520 Kč/m2, což činí cenu prodávaných pozemků po 
zaokrouhlení:  
p. č. 2122/37 - 74 000 Kč + DPH, tj. celkem 89 540 Kč 

p. č. 2122/38 - 54 500 Kč + DPH, tj. celkem 65 945 Kč 

p. č. 2122/41 - 52 500 Kč + DPH, tj. celkem 63 525Kč 

u pozemku p. č. 2121/29 byla stanovena cena obvyklá ve výši 825 Kč/m2, což činí cenu 
prodávaného pozemku po zaokrouhlení 250 000 Kč + DPH, tj. celkem 302 500 Kč. 
Nově vzniklé pozemky p. č. 2122/44, p. č. 2122/43, p. č. 2122/42, p. č. 2122/40, p. č. 2122/39 a 
p. č. 2122/36 budou z důvodu vedoucího vodovodu pronajímány. 
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Mgr. PETR LANG – já se přiznám, že jsem podrobně nestudoval ty znalecké posudky. Chtěl 
bych se zeptat, že ty tři pozemky jsou odhadnuty za stejnou cenu a ten jeden o víc jak polovinu 
vyšší. Přitom mi přijde, že jsou ty pozemky stejné.  
JIŘÍ ČEMERKA, ředitel Služeb města Moravský Krumlov – jeho převážná část je vedena 
jako stavební pozemek. Z toho důvodu je cena vyšší.   
Ing. MILAN JELÍNEK – tam vede i vysoké napětí, jestli tam bylo i o to ochranné pásmo.  
JIŘÍ ČEMERKA, ředitel Služeb města Moravský Krumlov – je to tak uděláno. Byl tam pan 
Pexa na zaměření. Dávali jsme na to pozor.  
 

Hlasováno en bloc 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku p. č. 2122/37 o výměře 148 
m2, jak je uvedeno v geomet. plánu č. 3029-28/2022, který byl oddělen z pozemku p. č. 
2122/1 o původní výměře 5 244 m2, druh pozemku ostatní plocha, vedený na LV 10001 pro 
obec a k. ú. Mor. Krumlov, za cenu 89 540 Kč, do podílového spoluvlastnictví  

 a pověřuje starostu 
města podpisem kupní smlouvy v předloženém znění. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku p. č. 2122/38 o výměře 109 
m2, jak je uvedeno v geomet. plánu č. 3029-28/2022, který byl oddělen z pozemku p. č. 
2122/1 o původní výměře 5 244 m2, druh pozemku ostatní plocha, vedený na LV 10001 pro 
obec a k. ú. Mor. Krumlov, za cenu 65 945 Kč paní  

 a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy v předloženém znění. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku p. č. 2122/41 o výměře 105 
m2, jak je uvedeno v geomet. plánu č. 3029-28/2022, který byl oddělen z pozemku p. č. 
2122/1 o původní výměře 5 244 m2, druh pozemku ostatní plocha, vedený na LV 10001 pro 
obec a k. ú. Mor. Krumlov, za cenu 63 525 Kč panu  

 a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy v předloženém 
znění. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku p. č. 2121/29 o výměře 318 
m2, jak je uvedeno v geomet. plánu č. 3029-28/2022, který byl oddělen z pozemku p. č. 
2122/1 o původní výměře 5 244 m2 a pozemku p. č. 2121/1 o původní výměře 1 386 m2, druh 

pozemků ostatní plocha, vedené na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov, za cenu 
302 500 Kč paní  a pověřuje starostu 

města podpisem kupní smlouvy. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku, a to pozemku p. č. 2122/37 o výměře 148 
m2, který byl oddělen z pozemku p. č. 2122/1 o původní výměře 5 244 m2, druh pozemku 
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ostatní plocha, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov, z evidence majetku 

SmMK do evidence majetku města Moravský Krumlov. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku, a to pozemku p. č. 2122/38 o výměře 109 
m2, který byl oddělen z pozemku p. č. 2122/1 o původní výměře 5 244 m2, druh pozemku 

ostatní plocha, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov, z evidence majetku 

SmMK do evidence majetku města Moravský Krumlov. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku, a to pozemku p. č. 2122/41 o výměře 105 
m2, který byl oddělen z pozemku p. č. 2122/1 o původní výměře 5 244 m2, druh pozemku 

ostatní plocha, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov, z evidence majetku 

SmMK do evidence majetku města Moravský Krumlov. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku, a to pozemku p. č. 2122/29 o výměře 318 
m2, který byl oddělen z pozemku p. č. 2122/1 o původní výměře 5 244 m2 a pozemku p. č. 
2121/1 o původní výměře 1 386 m2, druh pozemků ostatní plocha, vedené na LV 10001 pro 
obec a k. ú. Mor. Krumlov, z evidence majetku SmMK do evidence majetku města 
Moravský Krumlov. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 

Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

b) Žádost o prodej pozemku – EG.D. a,s, Lidická 1873/36, Černá Pole, 602 00 Brno 

Spol. EG.D žádá o prodej nově vzniklého pozemku p. č. 1745/4 o výměře 30 m2, jak je uvedeno 

geomet. plánu č. 2995-612/2021, který vyhotovila spol. Geodetická kancelář ZNOGEO, s.r.o. 
Pozemek byl oddělen z pozemku p. č. 1745/1 o původní výměře 5 012 m2, druh pozemku ostatní 
plocha, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov. Rada města na své 59. schůzi 
konané dne 10. 1. 2022 doporučila ZM schválit prodej pozemku po předložení znaleckého 
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posudku, který stanoví cenu obvyklou. Znalecký posudek č. 7418-030/2022, který vyhotovil p. 
Ing. Faltýnek, určil cenu obvyklou ve výši 2 000 Kč/m2, což činí cenu prodávaného pozemku 
60 000 Kč + DPH, tj. celkem 72 600 Kč. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku p. č. 1745/4 o výměře 30 m2, 

jak je uvedeno geomet. plánu č. 2995-612/2021, který byl oddělen z pozemku p. č. 1745/1 o 
původní výměře 5 012 m2, druh pozemku ostatní plocha, vedený na LV 10001 pro obec a k. 
ú. Mor. Krumlov, za cenu 72 600 Kč spol. EG.D, a.s., Lidická 1873/36, Černá Pole, 602 00 
Brno, IČ: 28085400 a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku, a to pozemku p. č. 1745/4 o výměře 30 m2, 

který byl oddělen z pozemku p. č. 1745/1 o původní výměře 5 012 m2, druh pozemku ostatní 
plocha, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov, z evidence majetku SmMK do 

evidence majetku města Moravský Krumlov. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

2. Navýšení příspěvku na provoz 
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Od 1.1.2022 došlo ke zrušení pověření (zmocnění) Služeb města Moravský Krumlov p.o. 
vystavovat faktury na odměny za zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů pro 
společnost EKO-KOM, a.s. Jedná se o výnosy zajišťující chod sběrného dvora v Moravském 
Krumlově. Tyto odměny jsou od 1. 1. 2022 dle změny v uplatnění DPH (dle aktuálního výkladu 
Generálního finančního ředitelství) zasílány na Město Moravský Krumlov. Jelikož nám tyto 
peníze budou chybět na provoz sběrného dvora, žádáme o navýšení příspěvku na provoz o částku 
890 000,- Kč pro Služby města Moravský Krumlov p.o.. Rada města doporučuje zastupitelstvu 
města navýšení příspěvku na provoz o částku 890 000 Kč pro Služby města Moravský Krumlov 
p.o.. 

STAROSTA – vzhledem k tomu, že již bylo schváleno rozpočtové opatření. Ptám se Ing. 
Florianové, jestli je nutné o tomto hlasovat? 

Ing. JANA FLORIANOVÁ, vedoucí finančního odboru – není. 
Mgr. PETR LANG – my za těch 890 000 Kč odvedeme DPH a SmMK to kompenzujeme v plné 
výši, jestli jsem to dobře pochopil.  
JIŘÍ ČEMERKA, ředitel Služeb města Moravský Krumlov – Vy nám to nekompenzujete. Ty 

peníze chodily nám, ale změnou legislativy, to jde nejdříve na město.  
 

 

3. Žádost o prominutí zbývajícího dluhu vymáhaného exekucí 
Radě města jsme předložili žádost , který žádá Město Moravský Krumlov o 
prominutí zbývajícího dluhu vymáhané částky exekucí. Rada města Moravský Krumlov na své 
74. schůzi dne 29. 8. 2022 se usnesla, že doporučuje ZM schválení zbývajícího dluhu.  

Náš právní zástupce AK Šopák, Palátová a partneři nám zaslal informaci ze zprávy 
z kanceláře soudního exekutora Mgr Libora Cinka, podle které se aktuálně: (viz výsek ze zprávy) 
„ - vymáhá částka ve výši celkem 213.273,11 Kč včetně nákladů soudního exekutora 

- z toho se vymáhá pro oprávněného na poplatku z prodlení částka 185.324,81 Kč 

-  pro soudního exekutora na nákladech částka 27.949,30 Kč 

Celkem byla vymáhaná částka včetně nákladů exekuce ve výši 391.077,10 Kč,  
z níž byla vymožena částka celkem 177.803,99  Kč: 
- z této částky byla pro oprávněného včetně nákladů AK vymožena částka 142.687,09 Kč  

- a na nákladech soudního exekutora vymožena částka 35.116,90 Kč.  
Jistina pohledávky ve výši 56 575 Kč byla již vymožena celá, stejně tak byly vymoženy 

náklady nalézacího řízení a náklady právního zastoupení v exekuci. 

Částka, kterou jste tak našim prostřednictvím obdrželi vyplacenou z vymoženého plnění, tak 

Představovala celou jistinu pohledávky ve výši 56 575 Kč, zaplacený  soudní  poplatek ve výši  
2 260 Kč a zbytek pokryl část poplatku z prodlení.“ 

Ke dni 16. 6. 2022 jsme obdrželi na náš účet od AK Šopák, Palátová a partneři vymoženou 
částku ve výši 120 148,40 Kč. 
Mgr. PETR LANG – my už tady máme precedent? 

TAJEMNÍK – nemáme. Ten materiál dostáváte proto, abyste posoudili jednotlivé případy.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zastavení exekuce pro vymožení zbývající neuhrazené 
pohledávky na poplatku z prodlení vůči Městu Moravský Krumlov povinnému panu 

, Moravský Krumlov. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav 
MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 

Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

 

 

 

DODATEČNÝ MATERIÁL 

 

 

1. Schválení Smlouvy o poskytnutí nadačního příspěvku – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

Ing. MARTIN PROCHÁZKA – jak to vypadá s tím hřištěm v Polánce? 

Ing. ANDREA STEJSKALOVÁ, vedoucí odboru regionálního rozvoje – už proběhla 
vizualizace, požádalo se územní souhlas a v měsíci září/říjen 2022 by se mělo realizovat.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku z grantového 
řízení Oranžové hřiště od subjektu: Nadace ČEZ, duhová 1531/3, 140 00 Praha 4, IČO 
26721511 k úhradě nákladů na schválený projekt s názvem „Dětské hřiště, Polánka u 
Moravského Krumlova“ ve výši 350 000 Kč a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku z grantového 
řízení Podpora refionů od subjektu: Nadace ČEZ, duhová 1531/3, 140 00 Praha 4, IČO 
26721511 k úhradě nákladů na schválený projekt s názvem „Malý festival loutky“ ve výši 
200 000 Kč a pověřuje starostu města jejím podpisem 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

2. Obecně závazná vyhláška města č. 1/2022 – stanovení školských obvodů ZŠ zřízených 
městem Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – je to z důvodu zahájení nového školního roku a nových ulic v lokalitě Novosady.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předloženou OZV města č. 1/2022 v předloženém znění, a to 
s účinností od 30. 9. 2022. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

17. Korespondence  

 



30. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 12. 9. 2022 

 29 

DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU 
KORESPONDENCE. 

 

18. Různé 

 

DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU RŮZNÉ. 
 

19. Diskuze 

 

STAROSTA – budu ještě jednou reagovat na interpelace, které na mě vznesl Bc. Doubek 
k projektování ulice Nádražní. Ano, já jsem říkal, že bude po opravě ulice Rakšické navazovat 
oprava ulice Nádražní a to ideálně pokud by to navazovalo stavebně. To, že to navazuje 

projekčně, považuji za velký úspěch, politicky výrazný úspěch. Spousta jednání kolem toho, aby 
to takto pokračovalo, je z mého pohledu velmi významným a nestandardním krokem. To je to, co 
jsem k tomu chtěl říct. 
Mgr. PETR LANG – já jsem se chtěl zeptat ohledně těch notebooků, které si můžeme odkoupit. 
Není v plánu, pokud si je neodkoupíme, darovat, jak byl ten projekt „počítače dětem“ nebo něco 
takového.  
STAROSTA – předpokládám, že té nabídky využijete. Pokud si jej neodkoupíte, tak to budeme 
řešit dál.  
TAJEMNÍK – budou dány do provozu. Nepočítáme s tím, že by byly darovány.  
 

 

Vážení zastupitelé, dámy a pánové,  
 

dovolím si Vám v závěrečném bodu zastupitelstva poděkovat. Dovolím si Vám poděkovat za 
práci, kterou jste během tohoto čtyřletého období věnovali městu Moravský Krumlov. Bylo by 
fajn, kdybyste si uvědomili, že i díky Vašemu rozhodnutí město proinvestovalo 436 miliónů 
korun. Není to samozřejmé, není to samo sebou a jsem velmi rád, že spousta z Vás svým dílem 
k této práci a k tomuto úspěchu města přispěla. Děkuji Vám za Vaše podněty, které jste vůči mě 

měli. Většinou to byly podněty vedené k řešení problému. Pokud to bylo vůči mé osobě, tak 
každý máme nějaký styl jednání. Já jsem poctěn tím, že s většinou z Vás jsem mohl pracovat. 
V komunální politice končím 20 rok, kdy se celou dobu potkávám s Ing. Šlapanským, celou 
dobu se potkávám s Mgr. Zieglerem, s panem Procházkou i s Ing. Jelínkem, s Květou, 
Maruškou. Je to neuvěřitelných 20 let, kdy Vy, o kterých nyní mluvím, jste ve většině nabízeli a 

nabízíte obsah. Obsah do spousty jednání, nabízíte řešení a nabízíte to, co toto město potřebuje. 
Já jsem Vám za to vděčný a děkuji za spolupráci. Těm, co již nekandidují – Mgr. Kotková, 
děkuji za neuvěřitelné penzum práce, které jsi pro město odvedla. Přeji Ti do dalšího života 
spoustu zdraví a užij si v soukromí to, co Tě vede k tomu již nekandidovat. Opakuji se po 
stopadesáté, považuji to za škodu. Těm, co kandidují, přeji samozřejmě úspěch a přeji jim to, 
aby právě od těch svých kolegů, které jsem zde jmenoval, se naučili do politiky dávat obsah a 
nedávat pouze osobní útoky. Velkým dílem bych rád poděkoval lidem z Městského úřadu, kdy 
pod vedením pana tajemníka a vedoucích odborů zde přítomných odvádíte naprosto 
profesionální práci v rámci zákonů a v rámci agend, které jsou na Vás navaleny. Je nevěřitelné 
jakým způsobem to zvládáte. Samozřejmě, že jsem někdy arogantní, samozřejmě, že jsem někdy 
protivný, samozřejmě, že jsem někdy nervózní, ale Vy byste se jinak nudili a já to považuji za 
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součást nějakého rituálu. Dále bych rád poděkoval řediteli Čemerkovi a řediteli Švédovi za 
profesionální práci, kterou taktéž odvádějí. Já jsem rád za tuto spolupráci, a pokud by nebyla 
v osobní rovině a nebyly bychom kamarádi, tak by to takto nefungovalo. Děkuji své asistentce 

paní Nahodilové, děkuji i za spolupráci Mgr. Juránkovi.  
Dámy  a  pánové,  vzhledem  k  tomu,  že  jsem  dva  roky v Senátu,  tak se podařilo městu  

ušetřit 1 milión korun.  Ten 1 milión  korun  byl  věnován  na investiční fond a já věřím,  že to 

většina z Vás chápe. Věřím tomu, že vnímají přínos toho, proč je výhodou, že město Moravský 
Krumlov má svého senátora.  
Teď to je v mé osobě. Věřím tomu, že někdo z Vás má naději stát se zákonodárcem a pak mu 
přeji taktéž spoustu úspěchů.  
Rád bych Vám závěrem popřál pevné zdraví. Je mi úplně jedno, jaký kdo máme politický názor, 
přeji Vám pevné zdraví a všechno dobré.  
   T/3 

 

20. Závěr 
 

Pan starosta ukončil jednání v 17:40 hodin 

 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová  
 

 

 

                   ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

        ………………………………….. 
        Ing. Lenka Dobešová 

 

 

 

…………………………………..   
                Mgr. Petr Lang 

 

 

 

V Moravském Krumlově, dne 16. 9. 2022 
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………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


